

Orders of the Day

Wednesday, 15th May, 1985

No. 1.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Flynn, P.C., seconded by the Honourable Senator Roblin, P.C., for the second reading of the Bill C-30, intituled: "An Act to amend the Bretton Woods Agreements Act and to repeal the International Development Association Act and amend certain other Acts in consequence thereof".—(*Honourable Senator MacEachen, P.C.*).

No. 2.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Robertson, seconded by the Honourable Senator Doyle, for the second reading of the Bill C-33, intituled: "An Act respecting the import and export of and interprovincial trade in meat products, the registration of establishments, the inspection of animals and meat products in registered establishments and the standards for those establishments and for animals slaughtered and meat products prepared in those establishments".—(*Honourable Senator Stewart (Antigonish-Guysborough)*).

No. 3.

5th December—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Riel, P.C., calling the attention of the Senate to his tenure as Speaker of the Senate, his experiences and his recommendations to the Senate.—(*Honourable Senator Riel, P.C.*).

No. 4.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Davey, seconded by the Honourable Senator Frith:

That the Senate authorize arrangements for radio and television broadcasting of its proceedings and those of its committees.—(*Honourable Senator Phillips*).

No. 5.

14th May—Consideration of the First Report of the Standing Committee on Standing Rules and Orders, presented in the Senate on 14th May, 1985.—(*Honourable Senator Molgat*).

No. 6.

9th May—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Argue, P.C., calling the attention of the Senate to certain failures and shortcomings of the First Ministers'

Ordre du jour

Le mercredi 15 mai 1985

N° 1.

14 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Flynn, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Roblin, C.P., tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-30, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur les accords de Bretton Woods, abrogeant la Loi sur l'Association internationale de développement et modifiant d'autres lois en conséquence».—(*L'honorable sénateur MacEachen, C.P.*).

N° 2.

14 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Robertson, appuyée par l'honorable sénateur Doyle, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-33, intitulé: «Loi concernant l'importation, l'exportation et le commerce interprovincial des produits de viande, l'agrément des établissements, l'inspection des animaux et des produits de viande dans les établissements agréés et les normes relatives à ces établissements, aux animaux qui y sont abattus et aux produits de viande qui y sont préparés».—(*L'honorable sénateur Stewart (Antigonish-Guysborough)*).

N° 3.

5 décembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Riel, C.P., attirant l'attention du Sénat sur son passage à la Présidence du Sénat, ses expériences et ses recommandations au Sénat en conséquence.—(*L'honorable sénateur Riel, C.P.*).

N° 4.

14 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Davey, appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Que le Sénat autorise les arrangements nécessaires pour radiodiffuser et télédiffuser ses délibérations et celles de ses comités.—(*L'honorable sénateur Phillips*).

N° 5.

14 mai—Étude du premier rapport du Comité permanent du Règlement et de la procédure, présenté au Sénat le 14 mai 1985.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

N° 6.

9 mai—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Argue, C.P., attirant l'attention du Sénat sur certains aspects décevants et certaines lacunes de la Conférence des